

我們學到什麼？

你們今日當知道、我本不是和你們的兒女說話……（申命記 11： 2）

關於神？

1. 這是完全關於_____（希伯來 2： 10 上）原來那為萬物所屬、為萬物所本的、要領許多的兒子進榮耀裏去。
（歌羅西書 1： 16）一概都是藉著他造的、又是為他造的。
2. 神是_____（詩篇 77:14）你是行奇事的神·你曾在列邦中、彰顯你的能力。

關於生命？

1. 那生命是_____（傳道書 3:11）又將永生安置在世人心裏。
2. 我們在世有五個目的
（箴言 16： 4）耶和華所造的、各適其用。

我被…	經文：
計畫為了_____	_____
模造為了_____	_____
創造為了_____	_____
塑造為了_____	_____
受造為了_____	_____

關於屬靈成長？

1. 我們成長通過_____（雅各書 2:17）這樣、信心若沒有行為就是死的。
2. 我們成長通過_____（箴言 27:17）鐵磨鐵、磨出刃來·朋友相感、〔原文作磨朋友的臉〕也是如此。
（腓利比書 4:9）你們在我身上所學習的、所領受的、所聽見的、所看見的、這些事你們都要去行·賜平安的神、就必與你們同在。

關於社區？

眾人是_____

（約翰福音 4:35）

你們豈不說、到收割的時候、還有四個月麼·我告訴你們、舉目向田觀看、莊稼已經熟了、〔原文作發白〕可以收了。

現在如何？

1. _____（約翰福音 13:17）你們既知道這事、若是去行就有福了。
（以弗所書 5:15）你們要謹慎行事、不要像愚昧人、當像智慧人·
（腓利比書 3:16）然而我們到了甚麼地步、就當照著甚麼地步行。
2. _____（提摩太後書 2:2）你在許多見證人面前聽見我所教訓的、也要交託那忠心能教導別人的人。
（羅馬書 1:8）我靠著耶穌基督、為你們眾人感謝我的神·因你們的信德傳遍了天下。

What Have We Learned?

Remember today what you have learned about the Lord through your experiences with Him." Deut. 11:2 (TEV)

About God?

1. That It's All About _____

God is the one who made all things, and all things are for His glory. He wanted to have many children share His glory. Heb. 2:10a (NCV)

Everything got started in Him and finds its purpose in Him. Col. 1:16 (Msg)

2. That God _____

You are the God of miracles and wonders! You still demonstrate Your awesome power." Ps. 77:14 (LB)

About Life?

1. That Life Is _____

God has planted eternity in the human heart. Eccl. 3:11 (NLT)

2. That We're Put On Earth For 5 Purposes

The Lord has made everything for His purpose." Pr. 16:4 (NLT)

I Was....

Bible Word:

Planned for _____

Formed for _____

Created to become _____

Shaped to _____

Made for _____

About Spiritual Growth?

1. That We Grow Through _____

Faith by itself, if it is not accompanied by action, is dead. James 2:17

2. That We Grow Through _____

As iron sharpens iron, so people can improve each other. Pr. 27:17 (NCV)

Keep on doing the things that you have learned and received and heard... and the God of peace will be with you. Phil. 4:9 (NRSV)

About Our Community?

That People Are _____

Look around you! Vast fields of human souls are ripening all around us, and are ready now for reaping." John 4:35 (LB)

Now What?

1. _____

Now that you know these things, you will be blessed if you do them. John 13:17 (NIV)

Live life with a due sense of responsibility, not as those who do not know the meaning of life but as those who do. Eph. 5:15 (Ph)
Now that we're on the right track, let's stay on it!" Phil. 3:16 (Msg)

2. _____

Now I want you to tell these same things to followers who can be trusted to tell others. 2 Tim. 2:2b (CEV)
I thank my God through Jesus Christ for every one of you because the news of your faith is spreading throughout the whole world." Rom. 1:8 (GW)